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(hangrögzítéssel) 

Készült: Sárbogárd Véros Önkormányzat Képviselő-testületének 

2024. október 11-i soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester 

Novák Kovács Zsolt alpolgármester 
Bágyi Zoltán képviselő 
Borbély Sándor képviselő 
Erős Ferenc képviselő 
Ebl Zoltán képviselő 
Seper László képviselő 
Tóth Béla képviselő 
"Vájer Tamás képviselő 
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Allandé meghivottak: Dr. Venicz Anita cimzetes főjegyző, Hariné Németh Ilona 

gazdasági osztalyvezetd, Dr. Vamyu Péter aljegyzo-hatésagi 
osztalyvezetd, Ábrahámi Déra miiszaki osztalyvezetd, Toth 
Teréz Marta szervezési osztalyvezetd, Batai Brigitta 

jegyzőkönyvvezető 

Napirendhez megjelentek: Huszárné Kovács Márta Sárbogárdi Zengő Óvoda igazgató 

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a 

képviselő-testület soros nyilt ülését 9m§ órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő- 

testület határozatképes, 9 képviselő tartózkodik az ülésteremben. Aranyos József betegség miatt 
hiányzik. Kapusi Péter nem jelezte hiányzását, ő még megérkezhet. 
Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Novák Kovács Zsolt és Erős Ferenc személyében, 

akik jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Novák Kovács Zsolt jegyzőkönyv 

hitelesítőnek történő megválasztását. A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az 

alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
242/2024.(X.11.) határozata 

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. október 
11-i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Novák Kovács Zsoltot 
megválasztotta. 

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A 

képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
243/2024.(X.11.) határozata 

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. október 

11-i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet 
megválasztotta. 

Dr. Sükösd Tamás: javasolja, hogy a Képviselő-testület vegye fel napirendjére a 

15/1.Felügyelőbizottsági tagok delegálásáról döntés egyes önkormányzati érdekeltségű 

szervezetekbe c. előterjesztést. Szavazásra teszi fel a módosított napirend elfogadását.



A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

[]
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
244/2024.(X.11.) határozata 

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról 

Sárbogárd Város Onkormanyzat Képviselő-testülete a nyilt ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 
Napirend: 

. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről. 

Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról 

. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

Előadók: a végrehajtásáért felelősök 

. Beszámoló a közművelődési, kulturális intézményekben végzett tevékenységről 

Előadó: polgármester 

A Sárbogárdi Zengő Óvoda 2024/2025-ös nevelési évre szóló munkatervének véleményezése 

Előadó: polgármester 

. A Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

Előadók: polgármester 

A képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 23/2016 (1X.27.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: címzetes főjegyző 

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évre 
Előadó: polgármester 

. Iskolai körzethatárok véleményezése 

Előadó: címzetes főjegyző 

Sárbogárd Város Önkormányzata tulajdonát képező mezőgazdasági és egyéb földterületeinek 

további hasznosítása 
Előadó: címzetes főjegyző 

Nem lakáscélú helyiségek bérleti díjának megállapítása 2025-ös évre 

Előadó: címzetes főjegyző 

Partnerségi egyeztetés és a véleményezési eljárás lezárása Sárbogárd város településtervének 

részleges módosítása keretében 

Előadó: polgármester 

Társulási Tanácstag delegálása a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 

Társulásba 
Előadó: polgármester 

A polgármester 2024. évi szabadságolási ütemterve 

Előadó polgármester 

A polgármester 2024. évi Cafetéria juttatási összegének megállapítása 

Előadó: címzetes főjegyző



15. — Bejelentések 
15/1. — Felügyelőbizottsági tagok delegálásáról döntés egyes önkormányzati érdekeltségű 

szervezetekbe 
Előadó: polgármester 

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására. 

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről. 
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról. 

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők voltak. 

Szeptember 16-án a zsinagóga átépítésével kapcsolatban tartottunk egyeztetést. Jelen volt a 

tervező, a tulajdonos, különböző szervezetek. 

Szeptember 17-én egy vállalkozás telephelynyitásával kapcsolatban tartottunk egyeztetést. 

Megtaláltuk a megoldást, hogy ne kelljen HÉSZ-t módosítani és tudjanak működni. 
Szeptember 19-én alpolgármester úr vett részt a Ván'negya Szakdolgozói Napon, magam pedig 

a Vármegyei Közgyűlésben, ahol a vármegyei rendőrfőkapitányság beszámolóját, 

illetve a költségvetést tárgyaltuk. Ugyanezen a napon volt a Magyar Öregfiúk 
Válogatott barátságos mérkőzés. Nagyon jó hangulatú rendezvényt láthattunk. 

Szeptember 20-án vettünk részt a Járási köztisztviselői napon. A csapatunk jól szerepelt. 

Szeptember 23-án rendkívüli képviselő-testületi ülést tartottunk az SzMSz módosítása kapcsán. 

Szeptember 24-én a Megyei Közfoglalkoztatási Kiállítás és Vásár volt Sárbogárdon. Számos 

ismertet lehetett szerezni különböző előadásokon. 

Szeptember 25-én a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulás Operatív Tanácsa 

tartott ülést Polgárdiban. Ez annyiban érinti Sárbogárdot, hogy a MOHU Mol 

Hulladékgazdálkodási Zrt. átveszi üzemeltetésre a dunaújvárosi hulladékudvart és 

egyéb műtárgyakat is pld. azon eszközöket, amelyeket a dunaújvárosi 

hulladékudvarba való behordáshoz szükségesek, a gépjárművekre gondolok. Ez 
érinti a várost is, a működtetést nem. Tehát ugyanaz a cég fogja végezni a MOHU 
MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. alvállalkozójaként, aki eddig is. 

Szeptember 26-án orvosi egyeztetést tartottunk, aminek eredménye az lett, hogy Somogyvári 

doktornő október 1-től újra rendel. Erre nagy szükség volt, a folyamatos 

helyettesítést nehezen tudtuk már megoldani. 

Szeptember 30-án a megyeházán tartottunk egyeztetéseket azoknak a szervezeteknek, amelyek 

a Megyei Közgyűlésben is helyet szereztek, illetve akikkel szükséges lesz 

együttműködni. 
A — sportcsarnokban tartottunk egy nagyobb volumenű előadásszervezőivel 

egyeztetést, illetve ekkor ültünk le a Mi Hazánk Mozgalom helyi frakciójával is, 

hogy egyeztessünk. 

Október 1-jén Vájer Tamás képviselővel beszéltük meg az Alakuló üléssel kapcsolatos 

tudnivalókat. 

Október 2-án naperőművekhez kapcsolódó energiatároló beruházó céggel tartottunk 

egyeztetést. Közös céljaink vannak, közös területünk nincs, de ha találnak nyitottak 

vagyunk az együttműködésre. A most átvett lőtér használata kapcsán tartottunk 
egyeztetést. Már két jelentkező is van a területre. 

Október 3-án volt a Vármegyei Közgyűlés alakuló ülése, illetve ugyanezen napon tartottuk meg 

az Idősek napját. Az idősek egy színvonalas műsort láthattak, utána vendéglátáson 
vehettek részt, a visszajelzések alapján, mindenki jól érezte magát. 

Október 4-én Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtartotta alakuló ülését. 

Egy külső bizottsági tag Gábris István betegség miatt nem tudott részt venni az



ülésen, innen is jobbulást kívánok neki. A rehabilitációs kezelés után tud majd esküt 

tenni. 
Oktober 5-én egy nagyszabdsu csaladi rendezvényen vettem részt, Kineth Lajosné, legidésebb 

sarbogérdi állampolgár 100. sziiletésnapjat tinnepelte a csalad. 
Oktober 7-én tartottunk egyeztetést azzal a céggel, amelyik az irodagépeinket iizemelteti, 

reményeink szerint a tovabbiakban is jó együttműködéssel, ahogy eddig is. 
Október 8-4n a Pusztaegresen és Sarhatvanon a vízminőség-javító projektet bonyolitd 

Swietelsky Kft. képviseli voltak itt egyrészt, hogy beszamoljanak arrol, hogy hol 

tartanak mésrészt, hogy teljesitésigazolast irjunk ald. Pusztaegresen vannak még 

kisebb gondok a kutfirassal, Sarhatvanon is jol halad a projekt. Ez a Magyar Allam 
palyazata. 2008-ig kellett volna a projektet teljesiteni egész Európában. 2012. óta 
van újból a palyazat és most 2024-ben taldn meg is valésul. 
Ugyanezen a napon részt vettem a Nemzeti Agrargazdasdgi Kamara helyi bizottsági 

ülésén. 
Előző testületi ülés zárt ülés nem volt. 

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 
Előadók: — a végrehajtásért felelősök 

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni? 

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést. 

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság 
elnökét kérdezi milyen módon foglaltak állást? 

Ebl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy van-e 
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban? 

A képviselő-testület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá. 

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a címzetes főjegyző jelentésének elfogadását. 
A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a címzetes főjegyző jelentését elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
245/2024.(X.11.) határozata 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés a 
lejárt — határidejű határozatok — végrehajtásáról,, c. mnapirendet 
megtárgyalta és a címzetes főjegyző jelentésében foglaltakat elfogadta. 

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását. 
A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
246/2024.(X.11.) határozata 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a lejdrt 
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és 
a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta. 

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a szervezési osztályvezető jelentésének elfogadását.



A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a szervezési osztályvezető jelentését 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
247/2024.(X.11.) határozata 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , , Jelentés a lejárt 
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és 
a szervezési osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta. 

3. Beszámoló a közművelődési, kulturális intézményekben végzett tevékenységről 
Előadó: polgármester 

Dr. Sükösd Tamás: a közművelődési intézményeink többfélék. Van amelyiket teljes egészében 

az önkormányzat tart fönn pld. Sárszentmiklósi Klub/Közösségi Ház, Madarász József Városi 

Könyvtár. A könyvtár külön adott beszámolót, ennek megfelelően erről nem szavazunk most. 

Szeretném megköszönni az összes közművelődési intézményfenntartó szervezetnek és 

kollégának a munkáját. Értékes munkát végeznek. Minden közművelődési intézményben jól 

szerveződnek közösségek gondolok itt a művelődési házra, a könyvtárra, a sárszentmiklósi 

klubra. 
Az előterjesztést az OKSB térgyalta. Kérdezi a bizottsag elnökét, hogy milyen médon foglaltak 
allast a napirendi pont kapcsan? 

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatat (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt. 

Dr. Sükösd Tamas: Szavazásra teszi fel az elterjesztésben szereplő hatarozati javaslat 

elfogadasat. 
A Képviselő-testület 9 igen (egyhangu) szavazattal az alábbi hatérozatot hozta: 

Sérbogard Varos Onkormanyzat Képvisel8-testiiletének 
248/2024.(X.11.) hatarozata 

Beszámoló a közművelődési, kulturalis intézményekben 

végzett tevékenységről 

Sárbogárd "Város Önkormányzat Képviselő-testülete megvitatta a , Beszámoló a 

közművelődési, kulturális intézményekben végzett tevékenységről" tárgyú előterjesztést és az 
alábbi határozatot hozta: 
A Képviselő-testület a Sárbogárdi Kulturális Egyesület, a Sárszentmiklósi Klub/Közösségi 

Ház, a Rétszilasért Egyesület beszámolóit megismerte, az abban foglaltakat tudomásul veszi. 

Utasítja a címzetes jegyzőt, hogy az intézmények, klubok vezetőit értesítse a képviselő-testület 
döntéséről. 

Határidő: értesítésre: 2024. október 28. 
Felelős: címzetes főjegyző 

szervezési osztályvezető 

4. A Sárbogárdi Zengő Óvoda 2024/2025-ös nevelési évre szóló munkatervének 
véleményezése 
Előadó: polgármester 

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszönti a teremben igazgató asszonyt. A Sárbogárdi Zengő 

Óvoda mindannyiunk megelégedésére üzemel 19 csoporttal négy nevelési helyen. Előremutató, 

hogy ennyi iskolás, óvodás, bölcsődés gyermek van a városban. A munkatervet mindenki 
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megkapta. Azokat a fajta feladatokat, amelyek jelzésre kerülnek, hogy infrastrukturálisan hol 

és mit javítsunk, azokat megértettük. Különösen a központi épületnél jelentős költségvetési 

forrásokat kell találnunk a jövő évben. A működés kapcsán az a legpozitívabb, hogy egyre 

kevésbé van szakemberhiány, egészen jól töltődik fel a létszám. Novemberre lehet eléri a 
100%-ot, ami ahhoz képest, hogy nem is olyan régen 11 álláshelyet hirdettünk, jelentős 

előrelépés. Nyilván mindegyik nevelési helyen lehetne még valamit javítani, de azért a 2016. 

évi KEOP-al egészen sokat lendítettünk az energiahatékonyságon és a szülők öntevékeny 

közreműködése is példaértékű a legtöbb helyen. 
Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi az OKSB, majd a PVVB elnökét, 
hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán? 

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatat (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e 
a napirendi pont kapcsán? 

A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt. 

Dr. Sükösd Tamás: Huszárné Kovács Márta igazgatót kérdezi, kíván-e szóbeli kiegészítést 
fűzni a napirendi ponthoz kapcsolódóan. 

Huszárné Kovács Márta: tisztelettel köszöntök mindenkit. Az éves munkatervben látszik, hogy 
sok színes programmal készülünk. A kollégáim nevében is szeretettel várunk mindenkit, ha 
érdeklődne valamelyik programunk iránt, szívesen részt venne rajta az év folyamán, örömmel 
vennénk a jelenlétüket a képviselő uraknak. 

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt. 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadását. 

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
249/2024.(X.11.) határozata 

A Sárbogárdi Zengő Ovoda 2024/2025-ös nevelési évre 
szóló munkatervének véleményezése 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta , A Sárbogárdi Zengő 

Óvoda 2024/2025-es nevelési évre szóló munkatervének véleményezése" tárgyú előterjesztést, 
és az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Képviselő-testülete megismerte és elfogadja , A Sárbogárdi Zengő Óvoda 
2024/2025-es nevelési évre szóló munkatervét.” 

Utasítja a polgármestert, hogy az intézményvezetőt tájékoztassa a képviselő-testület döntéséről. 

Határidő: tájékoztatásra: november 5. 
Felelős: — polgármester 

5. A Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 
Előadó: polgármester 

Dr. Sükösd Tamás: technikai jellegű a módosítás. Beillesztésre került az Ovikréta programra 

való utalás és ennek végigvezetése szükséges az SzMSz-en.



Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi az OKSB, majd a PVVB elnökét, 
hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán? 

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzokonyvhoz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e 
a napirendi pont kapcsán? 

A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt. 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadását. 

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
250/2024.(X.11.) határozata 

A Sárbogárdi Zengő Ovoda Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítása 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta , A Sárbogárdi Zengő Óvoda 

Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása" tárgyú előterjesztést és az alábbi 

határozatot hozza: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és 

Működési Szabályzatának módosítását elfogadja. 

Utasítja a jegyzőt, hogy a döntésről az intézményvezetőt tájékoztassa. 

Határidő: értesítésre: 2024. november 5. 
Felelős: címzetes főjegyző 

6. A képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
23/2016.(IX.27.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: címzetes főjegyző 

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést flizni az írásos anyaghoz? 

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm. 

Dr. Sükösd Tamás: jól lehet látni, hogy milyen típusú módosításra van szükség. A bizottsági 
üléseken elmondtuk, hogy a történeti rész és egyebek tovább írására is sor kerül. Most a 
szükséges technikai és egyéb módosításokat vezetjük végig. 
Az előterjesztést az valamennyi bizottság tárgyalta. A ÜJB elnökét kérdezi, hogy milyen módon 
foglaltak állást a napirendi pont kapcsán. 

Ebl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: az OKSB elnökét is kérdezi ugyanerről. 

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatat (jegyzokonyvhoz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét úgy is, mint az ESZB elnökhelyettesét kérdezi, hogy 
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán.



Tóth Béla: ismerteti a PVVB és az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e 
a napirendi pont kapcsán? 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás 

elfogadását. 

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta: 

Sárbogárd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
18/2024.(X.24.) önkormányzati rendelete 

A képviselő-testület és szervei szervezti és működési szabályzatáról 
szóló 23/2016.(IX.27.) önkormányzati rendelet módosításáról 

7. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évre 
Előadó: polgármester 

Dr. Sükösd Tamás: ezen pályázaton minden évben szoktunk indulni. A Bursa egy nagy 

országos alapítvány, szigorú szabályok mellett a rászoruló, felsőoktatásban tanulók 

támogatására szolgál. Az önkormányzat által adott összeghez ugyanannyit tesz hozzá a Bursa 

alapítvány is. Havi 5.000 Ft/támogató szervezet nagyságrendig. A költségvetésünk nagyon 

régóta 800.000 Ft-os összeget tartalmazza ebben a vonatkozásban. Legutóbb már minden 

pályázó maximum összeget tudott kapni és így sem tudtuk elkölteni a teljes összeget, mert nem 

volt annyi pályázó. Több feltételnek kell megfelelni. Nem elég, ha valaki felsőoktatásban tanul 

igazolni kell a szociális rászorultságot is. Ez egy előremutató pályázat, fontos hogy legyen 

ilyen. 
A}; eléterjesztést a PVVB targyalta. Kérdezi a bizottság elnokét, hogy milyen médon foglaltak 
állást a napirendi pont kapcsan? 

Téth Béla: ismerteti a PVVB javaslatat (jegyzokonyvhoz csatolva) 

Dr. Sitkésd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitat. Kérdés, észrevétel, hozzaszolas van-e 

a napirendi pont kapcsan? 

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás. 

Dr. Sükösd Tamas: Szavazasta teszi fel az eloterjesztésben szerepld hatarozati javaslat 
elfogadását a PVVB által tett kiegészités szerint. 

A Képviselo-testiilet 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi hatarozatot hozta: 

Sérbogard Varos Onkorméanyzat Képvisel6-testiiletének 
251/2024.(X.11.) hatarozata 

Bursa Hungarica Fels6oktatasi Onkorméanyzati Ösztöndíjpályázat 2025. évre 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a , Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évre" tárgyú előterjesztést és az alábbi 

határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzgt Képviselő-testülete részt kíván venni a Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évi fordulóján, elfogadja a pályázat 

Általános Szerződési Feltételeit.



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2024. október 30-ig megküldi a 
Csatlakozási nyilatkozatot a Nemzeti Kulturális Támogatáskezelő részére. 

A Képviselő-testület 800.000 Ft összeggel támogatja az , A" típusú 2024/2025. tanév második 
félévére és a 2025/2026. tanév első félévére pályázókat, valamint a ,, B" típusú 2025/2026. 
tanévre, a 2026/2027. tanévre és a 2027/2028. tanévre pályázókat, amely összeget a 2025. évi 

költségvetésbe beépíti. 
Felkéri az OKSB-t, hogy a pályázat 2024. november 4-ig történő kiírásáról gondoskodjon, 

valamint a beérkező pályázatokat bírálja el. 
Felkéri a képviselő-testület az Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottságot, hogy az elbírálás 
során több szempontot figyelembe véve pontozásos rendszer alapján döntsön a fenti 
keretösszegen belül a támogatás pályázónkénti havi összegének megállapításáról. 

Utasítja a polgármestert, hogy a nyilatkozatot az elektronikus adatbázis használatáról írja alá. 

Határidő: Csatlakozási nyilatkozatot megküldésére: 2024. október 30. 
pályázat kiírására: 2024. november 4. 
Pályázat elbírálására: 2024. december 17. 

jelentésre: februári képviselő-testületi ülés 

Felelős: polgármester 
OKSB elnöke 
Címzetes főjegyző, szervezési osztályvezető 

8. Iskolai körzethatárok véleményezése 
Előadó: címzetes főjegyző 

9.23 órakor Erős Ferenc elhagyta a termet. 
Jelen van 8 fő képviselő. 

Dr. Sükösd Tamás: önkormányzati köznevelési feladat az óvodafenntartás. Az iskola nem, de 
tekintettel arra, hogy az iskolák itt vannak a területünkön, ezért az iskolai körzethatárok 

véleményezéséről mindig megkapjuk az anyagot. Az iskolai körzethatárok hosszú évek óta nem 

változtak. 
Az előterjesztést az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy 
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán? 

Ebl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e 
a napirendi pont kapcsán? 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadását. 

A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
252/2024.(X.11.) határozata 

Iskolai körzethatárok véleményezése



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta: 
Az, Iskolai körzethatárok véleményezése " tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a kötelező felvételt biztosító iskolák 

felvételi körzeteinek módosításával nem kíván élni, egyetért a jelenlegi meghatározással, 

kijelöléssel. 

A Fejér Megyei Pedagógiai Szakszolgálat Sárbogárdi Tagintézménye működési körzetének 
módosítását nem javasoljuk, egyetértünk a jelenlegi meghatározással, kijelöléssel 

Utasítja a címzetes főjegyzőt, hogy a Dunaújvárosi Tankerületi Központ tankerületi igazgatóját 

a döntésről tájékoztassa. 

Határidő értesítésre: október 15. 
Felelős: címzetes jegyző 

9.25 órakor Erős Ferenc visszatért a terembe. 
Jelen van 9 fő képviselő. 

9. Sárbogárd Város Önkormányzata tulajdonát képező mezőgazdasági és egyéb 
fölterületeinek további hasznosítása 
Előadó: címzetes főjegyző 

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz? 

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm. 

Dr. Sükösd Tamás: azt a két területet érintően javasoltunk csak változást, ahol van piaci 

forgalom. Ezek a szántó, legelő-rét földterületek. Ebből, ami van az önkormányzatnak azok 

általában hosszútávra haszonbérbe vannak adva. A zártkerti területekkel az a gond, hogy kézi 

műveléssel nagyok, gépi műveléssel kicsik, tehát nem túl népszerűek. Nem célszerű a díjak 

emelése, mert így sincs igazán jelentkező értük. Ha pedig nincs bérlő, akkor az 

önkormányzatnak kell rendben tartania. 
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak 

állást a napirendi pont kapcsán? 

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e 
a napirendi pont kapcsán? 

A képviselők a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá. 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadását. 

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
,. 253/2024.(X.11.) határozata 

Sárbogárd Város Önkormányzat tulajdonát képező mezőgazdasági 
és egyéb földterületeinek további hasznosítása 

Sárbogárd Város a , Sárbogárd Város Önkormányzata tulajdonát képező mezőgazdasági és 

egyéb földterületeinek további hasznosítása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi 

döntést hozza: 

10



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a tulajdonában lévő mezőgazdasági 
hasznosítású földterületeit határozott időre 10 évre, 2034. november 30-ig bérbeadás útján 
hasznosítja. 

A bérbeadást a termőföld haszonbérletére vonatkozó mező és erdőgazdasági földek forgalmáról 
szóló 2013. évi CXXII. törvény, a Polgári Törvénykönyv (Ptk.), és a földforgalmi törvényhez 
kapcsolódó jogszabályok szerint kell végrehajtani. 
A haszonbérlőknek vállalniuk kell a földhasználati nyilvántartásba történő bejelentést és a 
módosított haszonbérleti szerződés benyújtását a Földhivatalba. 

A Képviselő-testület úgy határoz, hogy a tulajdonában lévő belterületi földek, zártkertek és nem 
mezőgazdasági hasznosítású területeinek bérleti díját 2025. január 1-től nem módosítja, 
változatlanul hagyja. A külterületi földek bérleti díját 2025.január 1-től a javaslat alapján az 
alábbiak szerint módosítja: 

Külterület 

- szántó művelési ág esetén 3.500 — Ft/AK/év 
- legelő és gyep esetén 2.600 — Ft/AK/év 

A bérbeadó a határozat alapján köteles a bérlőket tájékoztatni a bérleti díjról. 

A Képviselő-testület 156/2014. (X.13.) Kth. sz. határozata hatályát veszti. 

A Képviselő-testület felkéri a címzetes főjegyzőt, hogy a haszonbérlők kiértesítéséről és a 
haszonbérleti szerződések módosításáról gondoskodjon. 

Határidő: haszonbérleti szerződés módosításáról kiértesítés: azonnal 
nyilatkozat kérés földterület további bérléséről: azonnal 
haszonbérleti szerződés megkötésére: 2024.november 30. 

Felelős: címzetes főjegyző 

10. — Nem lakáscélú helyiségek bérleti díjának megállapítása 2025-ös évre 
Előadó: címzetes főjegyző 

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz? 

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm. 

Dr. Sükösd Tamás: van néhány kiemelt bérbeadásunk pld. a K&H Bank, inkubátorház. Ott piaci 
típusú bérleti díjaink vannak. A nem legjobb állapotú garázsoknál és egyebeknél örülünk neki, 
ha valaki használja és karbantartja, ezért ott nem gondoljuk azt, hogy szükséges lenne a 
díjemelés. Azok a nem lakáscélú helyiségek, amelyek népszerűek és amelyeket erősebb 
gazdálkodó szervezetek bérlik piaci áron, azoknál most nem indokolt az emelés. 
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak 
állást a napirendi pont kapcsán? 

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e 
a napirendi pont kapcsán? 

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás. 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadását. 

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
254/2024.(X.11.) határozata 

Nem lakáscélú helyiségek bérleti díjának 
megállapítása 2025-ös évre 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete , Nem lakáscélú helyiségek bérleti díjának 

megállapítása 2025-ös évre" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi döntést hozza: 

A Képviselő-testület úgy határoz, hogy a nem lakáscélú helyiségek bérleti díját 2025. január 1- 

től nem módosítja, azokat változatlanul hagyja. 

A Képviselő-testület felkéri a címzetes főjegyzőt, hogy a bérlők tájékoztatásáról gondoskodjon. 

Határidő: a bérlők kiértesítésére: 2024. október 31. 
Felelős: címzetes főjegyző 

11. Partnerségi egyeztetés és véleményezési eljárás lezárása Sárbogárd város településtervének 
részleges módosítása keretében 
Előadó: polgármester 

Dr. Sükösd Tamás: településrendezési eszközök módosítása során átlagosan négy szavazás van. 

Ebből ez a harmadik. Még lesz egy főépítészi egyeztetés és véleményezés arról kell véglegesen 

szavazni. Egyedi igények alapján kell módosítani a településrendezési eszközöket. Egyedi 

igények esetében két dolgot szoktunk kérni. Az egyik, hogy találják meg azt, ami 

jogszabályszerűen módosítható, a másik, hogy az egyedi módosítás költségét vállalja, aki kéri. 

Két kérelem van. Az egyik egy magánszemély területén készülne napelempark, ott övezetet 

kell módosítani. A másik esetében pedig a Zsinagóga felújítása kapcsán lenne szükség templom 

övezet módosításra. A közreműködő szakhatóságok azt állapították meg, hogy nem szükséges 

környezeti hatástanulmány készítése, mert egyiknek sincs jelentős környezeti hatása. A 

társadalmasítás is megtörtént, tehát már csak egy lépcsője van vissza az eljárásnak. Most ezt az 

úgynevezett partnerségi eljárást tudjuk lezárni. 
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak 
állást a napirendi pont kapcsán? 

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e 

a napirendi pont kapcsán? 

Erős Ferenc: hol van a 06/13 hrsz-ú ingatlan, ahova a napelemparkot szeretnék telepíteni? 

Dr. Sükösd Tamás: A Tinódy utcáról nyilik a Dörögdi köz, annak a végén található. A 

napelemek telepítésénél a telepítéssel foglalkozó cégek egy dolgot néznek, hogy a 

nagyfeszültségű vezeték 100 méteren belül legyen, mert hosszabb távról történő elvitele a 
termelt áramnak már nem éri meg. Illetve a hálózati jogosultnak kell adni egy nyilatkozatot, 

hogy még alkalmas a terület a feltöltésre. Ezeket ők már megtették, a magánszeméllyel 

egyeztettek. Az egész országra kötelező a különleges napelem park építési övezet, ha napelem 

parkot szeretne kialakítani. A Vármegyei Rendezési Tervben a megye déli részére nincs 

korlátozás, az északira egy-két helyen. Van ahol nem lehet ilyeneket létrehozni, de azt a 
korlátozást is szeretnék kivetetni. 

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás. 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadását. 
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A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
255/2024.(X.11.) határozata 

Partnerségi egyeztetés és véleményezési eljárás lezárása 
Sárbogárd város településtervének részleges módosítása keretében 

Sárbogárd "Város Önkormányzat Képviselő-testülete , Partnerségi egyeztetés és a 

véleményezési eljárás lezárása Sárbogárd város településtervének részleges módosítása 
keretében" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a polgármester előterjesztésében és az alábbi 
döntést hozta: 

1. A Képviselő-testülete a 164/2024. (VIII. 9.) határozatában a környezeti vizsgálat 
szükségességének — eldöntésére vonatkozó - eljárást lezárta. Sárbogárd — város 
településrendezési eszközök napelempark és zsinagóga területét érintő módosítására 
vonatkozéan az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 
2/2005.(1.11.) Korm. rendelet 4. § (1) bekezdése és a 4. § (5) bekezdése alapján — 
figyelembe véve a beékezett véleményeket — megállapította, hogy a terv megvalósítása 
során nem várható jelentős környezeti hatás. A környezet védelméért felelős szervek 
véleményével megegyezően a környezeti vizsgálat lefolytatását nem -tartja 
szükségesnek. A környezeti vizsgálat nem kerül lefolytatásra, tekintettel arra, hogy a 
várható környezeti hatás nem jelentős. 

2. A Képviselő-testület a 2024. augusztus 26. és 2024. szeptember 9. között lefolytatott 

partnerségi egyeztetést lezártnak tekinti. Az eljárás során észrevétel nem érkezett. 
3. A településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint 

egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm. 
rendelet szerinti általános egyeztetési eljárás véleményezési szakasza lefolytatásra 
került, a Képviselő-testület a határozat 1. mellékletében, az összefoglaló táblázatban 
szereplő véleményeket megismerte. A valasz oszlopban beérkezett vélemények 
elfogadására és el nem fogadására tett indoklásokkal a Képviselő-testület egyetért. 

A Képviselő-testület megallapitia, hogy a véleményezési szakasz a Korm. rendelet 
rendelkezéseinek megfelelően lefolytatásra került, azt lezártnak tekinti. 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy az E-TÉR felületen gondoskodjon jelen 

döntés feltöltéséről és a záró szakasz lefolytatását kezdeményezze az állami főépítészi 

hatáskörben eljáró vármegyei kormányhivatalnál. A záró szakmai vélemény ismeretében a 

településterv módosítás tervezetét terjessze a Képviselő-testület elé jóváhagyásra. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

12. — Társulási Tanácstag delegálása a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási 
Önkormányzati Társulásba 
Előadó: polgármester 

Dr. Sükösd Tamás: a társulást 2002-ben hívták életre, az első 10 évben csak alakulgatott, azt 

követően kezdődött el a pályázat kidolgozása, ami most ment teljesedésbe. A társulási 

tanácsnak jelenleg kb. 150 tagja van, alapító okirata szerint a társulási tanácsban az 

önkormányzatot a polgármester képviseli, akadályoztatás esetén az alpolgármester helyettesíti. 

Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak 

állást a napirendi pont kapcsán? 

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e 

a napirendi pont kapcsán? 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadását. 

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
256/2024.(X.11.) határozata 

Társulási Tanácstag delegálása a Közép-Duna Vidéke 
Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulásba 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester előterjesztésében 
megtárgyalta a , T4rsulasi Tanácstag delegálása a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási 
Önkormányzati Társulásba," tárgyú előterjesztést és az ügyben alábbi döntést hozta. 

Sárbogárd — Város - Önkormányzat — Képviselő-testülete a -— Közép-Duna — Vidéke 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás, Társulási Megállapodásának VII/1. pontja 

alapján az önkormányzat Társulási Tanácsban történő képviseletéről az alábbiak szerint 
határoz: 

1.Sárbogárd  Város - Önkormányzat — Képviselő-testülete a -— Közép-Duna — Vidéke 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás, Társulási Tanácsba, dr. Sükösd Tamás 
polgármester tagnak delegálja. 

2.A Társulási Tanácsba az önkormányzat képviseletét ellátó dr. Sükösd Tamás polgármester 

akadályoztatása esetén, helyettesítésére jogosult, Novák Kovács Zsolt alpolgármester. 

Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról a Társulást értesítse. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző 

13. — A polgármester 2024. évi szabadságolási ütemterve 
Előadó: polgármester 

Dr. Sükösd Tamás polgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 13.) napirendi ponttal 

kapcsolatos szavazásban nem vesz részt. 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 13.) napirendi 
ponttal kapcsolatos szavazásból kérésére, érintettsége miatt zárja ki. 

A képviselő-testület 9 igen (egyhangú)szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
257/2024. (X.11.) határozata 

a polgármester szavazásból történő kizárásáról 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás 
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 13.) A polgármester 
2024. évi szabadságolási ütemterve c. napirendi pontnál a szavazásból 
kizárja. 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e? 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadását. 
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A képviselőtestület 8 igen — 1 fő nem vett részt a szavazásban - szavazattal az alábbi határozatot 

hozta: 
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

258/2024.(X.11.) határozata 
a polgármester 2024. évi szabadságolási ütemterve 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta , A polgármester 2024. évi 

szabadságolási iitemterve " tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Sükösd Tamás polgármester által 

benyújtott 2024.10.01-től 2024.12.31-ig elkészített 2024. évi szabadságolási ütemtervét 

elfogadja. 

A képviselő-testület felkéri a címzetes főjegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: címzetes főjegyző 

14. — A polgármester 2024. évi Cafetéria juttatási összegének megállapítása 
Előadó: címzetes főjegyző 

Dr. Sükösd Tamás polgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 14.) napirendi ponttal 

kapcsolatos szavazásban nem vesz részt. 

Dr. Sükösd Tamas: Szavazésra teszi fel a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 14.) napirendi 
ponttal kapcsolatos szavazásból kérésére, érintettsége miatt zárja ki. 

A képviselő-testület 9 igen (egyhangii)szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
259/2024. (X.11.) határozata 

a polgármester szavazásból történő kizárásáról 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás 
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 14.) A polgármester 
2024. évi Cafetéria juttatási összegének megállapítása c. napirendi 
pontnál a szavazásból kizárja. 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e? 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadását. 

A képviselőtestület 8 igen — 1 fő nem vett részt a szavazásban - szavazattal az alábbi határozatot 

hozta: 
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

260/2024.(X.11.) határozata 
a polgármester 2024. évi Cafetéria juttatási összegének megállapítása 

Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta , A polgármester 2024. 

évi cafetéria juttatási összegének megállapítása" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot 

hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester cafetéria-juttatását 2024. 

október 1-től 2024. december 31-ig bruttó 50.000 Ft keretösszegben határozza meg. 
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A képviselő-testület felkéri a címzetes főjegyzőt, hogy a határozatban foglaltak végrehajtásáról 

intézkedjen. 

Határidő: — folyamatos 
Felelős: címzetes főjegyző 

15/1. Felügyelőbizottsági tagok delegálásáról döntés egyes önkormányzati érdekeltségű 
szervezetekbe 
Előadó: polgármester 

Dr. Sükösd Tamás: az előterjesztésben a DÉSZOLG Kft. vonatkozásában felügyelőbizottsági 

tagként Bágyi Zoltán képviselő szerepel. A DÉSZOLG Kft-ben nem nagyon van az utóbbi 

időben tevékenység, elengedte a városüzemeltetési és temetőüzemeltetési szerződést is, mert 

nem volt dolgozójuk. Felhívtam a Kft. fő tulajdonosát többször is, de csak a bizottsági ülések 

előtt értem el, akkor elmondta, hogy ez a felügyelőbizottság megszűnik és kérte, hogy ne 

delegáljunk új tagot, mert akkor a megszüntetés előtt még egy módosítást végig kell vezetnie. 

Mivel én voltam korábban a delegált tag, ezért tisztelettel kérem a képviselő-testületet, hogy 

engem javasoljon felügyelőbizottsági tagnak. December 31-el a felügyelőbizottság megszűnik 

és egyszerűbb lesz, ha nem új delegált tagnak kell eljárnia. A Pénzügyi Bizottság már a 
módosítással fogadta el az 1. határozati javaslatot. 
A másik két határozati javaslat közül az egyik a Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és 

Gyermekjóléti Társulás Pénzügyi Bizottságába történő delegálás, a másik pedig az EQUANS 

Sárbogárdi Kft-be történő delegálás. Mindkettőnél a javasolt személy Tóth Béla a Képviselő- 
testület Pénzügyi Bizottságának elnöke, ő látta el eddig is ezeket a feladatokat. 
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak 
állást a napirendi pont kapcsán? 

Téth Béla: ismerteti a PVVB javaslatat (jegyzokonyvhoz csatolva) 

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e 
a napirendi pont kapcsán? 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő 1.határozati javaslat 
elfogadását a Pénzügyi Bizottság által elfogadott javaslat szerint. 

A Képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
261/2024.(X.11.) határozata 

Felügyelőbizottsági tagok delegálásáról döntés 
egyes önkormányzati érdekeltségű szervezetekbe 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester előterjesztésében 

megtárgyalta a , Felügyelőbizottsági tagok delegálásáról döntés egyes önkormányzati 

érdekeltségű szervezetekbe,” tárgyú előterjesztést és az ügyben alábbi döntést hozta. 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a DESZOLG Kft.-be felügyelőbizottsági 
tagként történő képviseletével, Dr. Sükösd Tamás polgarmestert bizza meg. 

Képviselo-testiilet felkéri a Sarbogard Város Cimzetes Főjegyzőjét, hogy a szilkséges 
intézkedéseket tegye meg. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: polgarmester, cimzetes főjegyző 
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő 2.határozati javaslat 
elfogadását. 

A Képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
262/2024.(X.11.) határozata 

Felügyelőbizottsági tagok delegálásáról döntés 
egyes önkormányzati érdekeltségű szervezetekbe 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester előterjesztésében 
megtárgyalta a , Felügyelőbizottsági tagok delegálásáról döntés egyes önkormányzati 
érdekeltségű szervezetekbe,” tárgyú előterjesztést és az ügyben alabbi döntést hozta. 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testűlete a EOUANS Sárbogárdi Kft.-be 

felügyelőbizottsági tagként történő képviseletével, Tóth Béla önkormányzati képviselőt bízza 
meg. 

Képviselő-testület felkéri a Sárbogárd Város Címzetes Főjegyzőjét, hogy a szükséges 
intézkedéseket tegye meg. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző 

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő 3.határozati javaslat 
elfogadását. 

A Képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
263/2024.(X.11.) határozata 

Felügyelőbizottsági tagok delegálásáról döntés 
egyes önkormányzati érdekeltségű szervezetekbe 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester előterjesztésében 
megtárgyalta a , Felügyelőbizottsági tagok delegálásáról döntés egyes önkormányzati 
érdekeltségű szervezetekbe,” tárgyú előterjesztést és az ügyben alábbi döntést hozta. 

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és 
Gyermekjóléti Társulás Pénzügyi Bizottságba történő képviseletével, Tóth Béla önkormányzati 
képviselőt bízza meg. 

Képviselő-testület felkéri a Sárbogárd Város Címzetes Főjegyzőjét, hogy a szükséges 
intézkedéseket tegye meg. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző 

15. — Bejelentések 

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak. 

Borbély Sándor: nincs bejelentésem. Köszönöm. 

Seper László: nincs bejelentésem. Köszönöm. 

Vájer Tamás: nincs bejelentésem. Köszönöm. 
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Tóth Béla: a Földvári út — a Kinizsi utcával szemben - vízelvezetése mikor történik meg? Ha 
sok a csapadék, a járdán folyik a víz. 

Dr. Sükösd Tamás: megpróbáljuk megoldani, de kevés emberünk van. 

Tóth Béla: a Kinizsi utcáról, ha kifordulunk Sárszentmiklós felé, ott van egy gödör. 

Dr. Sükösd Tamás: a Magyar Közút Zrt. tulajdona. 

Erős Ferenc: temető sarok-Magyar utcán a sok csapadék után megáll a víz. Lejtőssé kellene 

tenni azt a részt, hogy a víz elfolyjon az árokba. 

Dr. Sükösd Tamás: már jeleztük a városüzemeltető felé, de kérem a műszaki osztályvezetőt írja 
fel és nézzen utána. 

Bágyi Zoltán: régóta fennálló probléma a Szent István utcában és a Katona utcában parkoló 

autók. Nagyon sok autó parkol az út szélén, emiatt balesetveszélyes a közlekedés. Kb. minden 

hatodik háznál kint áll az autó, nem képesek vele beállni az udvarba. Mellékutcákban nem gond, 
de a fő utcán nagy a forgalom. Mi lenne a megoldás erre a problémára? 

Dr. Sükösd Tamás: a Magyar Közút Zrt. tulajdona, írunk nekik. Valószínű, hogy táblákat 

fognak kihelyezni. 

Ebl Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm. 

Novák Kovács Zsolt: köszönöm nincs bejelentésem. 

Dr. Sükösd Tamás: az október 23-i városi ünnepség október 22-én lesz 18.00 órakor várunk 
mindenkit tisztelettel az önkormányzat részéről. Alpolgármester úr lesz a rendezvény 

házigazdája. 

Egyéb bejelentés nem volt, 
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt 

a nyílt ülést 9.45 órakor bezárta. 
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Dr. Sükösd Tamas 

2. 

Dr. Venicz Anita 
polgármester címzetes főjegyző 
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Novak Kovécs Zsolt r6s Ferenc 

alpolgarmester, jkv. hitelesítő képviseld, jkv. hitelesitd 

18


